
 

Treść odpowiedzi na interpelację radnego Radosława Fogla   
w sprawie funkcjonowania Mazowieckiego Portu Lotniczego Warszawa-Modlin 

W nawiązaniu do pisma znak: KS-BSS.0003.108.2019.AC z dnia 4 października 2019 r., przy 
którym została przesłana interpelacja radnego pana Radosława Fogla w sprawie funkcjonowania 
Mazowieckiego Portu Lotniczego Warszawa - Modlin Sp. z o. o. uprzejmie informuję, że w 
związku z wygaśnięciem mandatu pana radnego z dniem 13 października 2019 r. sprawa 
pozostaje w aktach bez rozpatrzenia. 
 


